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Ontzettend bedankt!
KLOMPENPAD POSTERENK 

“POSTERPAD”

Het was al in 2016 dat André als voorzitter 

samen met het Bestuur PBO het besluit 

nam te gaan werken aan een uitbreiding 

van de wandelmogelijkheden. 

Dit betekende de start van het project Poster-

pad. Drie jaar later werd dit initiatief verbon-

den aan de ontwikkeling van een daadwerke-

lijk Klompenpad. Op 22 april 2023 werd “Het 

Posterpad” officieel geopend door Bert Visser, 

wethouder Gemeente Voorst. 

GLASVEZEL VOOR POSTERENK
Waar aanvankelijk enkel de buitengebieden 

van de Gemeente Voorst in aanmerking kwa-

men voor de aanleg van Glasvezel werd dit 

ook mogelijk voor de kern Posterenk. André 

heeft, mede vanwege zijn deskundigheid op 

dit terrein, zich daarvoor sterk gemaakt en dat 

resulteerde in meer dan 60% aansluitingen in 

Posterenk, voldoende om dit daadwerkelijk uit 

te voeren. 

ZONNEPANELEN PARK AAN DE 

FLIERTWEG
Enkele jaren terug werd het PBO benaderd 

door een Bureau uit Amersfoort die met PBO 

wilde praten over de ontwikkeling van een 

Zonnepark aan de Fliertweg. PBO heeft daarin 

direct aangegeven absoluut niet te gaan 

meewerken aan een dergelijk plan temeer 

omdat kort daarvoor het Zonnepark Gooiker 

was geopend.    

PBO KIEST VOOR EEN 

PRO-ACTIEVE AANPAK 

WONINGBOUW

Het Woningbouwplan Poste-

renk wat door de Gemeente 

in 2006 werd gepresenteerd 

kreeg absoluut geen draagvlak 

in Posterenk en dat kostte 

meerdere jaren van ingewik-

kelde overleggen tussen PBO 

en de Gemeente. Het was in 

maart 2010 dat André met het 

PBO Bestuur het volgende 

besluit nam. We stoppen met 

de reactieve vechtaanpak. We 

gaan nu voor een Pro-actieve 

aanpak waarin wij zèlf als PBO 

aan de slag gaan met het ma-

ken van een Bestemmingsplan. 

Het Bestuur kon gebruik maken 

van twee adviseurs en een jaar 

later lag er een door Posterenk 

gedragen Bestemmingsplan 

met goede uitgangspunten. Dit 

gehele plan werd ingediend 

bij de Gemeente en op enkele 

aanpassingen na gaf de Raad 

haar akkoord in 2012. “De 

Hoge Enk” komt hieruit voort.    

De star t in 2008

AFSCHEID VOORZITTER 

ANDRÉ BERENSCHOT

Op donderdagmiddag 4 mei 2023 vond in Pos-

terenk een bijzondere gebeurtenis plaats. Het 

Bestuur PBO, samen met de Dorpscontactper-

soon,  kwam bijeen om afscheid te nemen van 

haar voorzitter André Berenschot. Deze K.I.P. 

Special wordt geheel hieraan gewijd. We kijken 

terug op 15 jaar voorzitterschap van André. De 

aanleiding voor dit besluit van André kent een 

bijzonder droevige geschiedenis. André werd 

in mei 2022 geconfronteerd met een hersen-

tumor en was genoodzaakt om alle activiteiten 

te stoppen, dus ook met het voorzitterschap 

van PBO. We spraken of om de situatie even af 

te wachten en nog geen definitieve besluiten 

te nemen. We zijn inmiddels een jaar verder 

en André heeft te horen gekregen dat helaas 

voor hem geen behandeling meer mogelijk is. 

Dit was voor hem de aanleiding om kenbaar 

te maken aan het Bestuur PBO dat hij definitief 

stopt als voorzitter. Gelet op de vele jaren van 

enthousiaste inzet van André en deze bijzonder 

verdrietige aanleiding waardoor een regulier 

afscheid niet mogelijk is hebben we André 

aangeboden dit afscheid op een andere wijze 

vorm te geven. Dit in de vorm van een èxtra 

bestuur bijeenkomst gecombineerd met deze 

KIP SPECIAL waarin wij met André terugblikken 

op 15 jaar voorzitterschap PBO. 

Omdat de indruk ontstond dat er te weinig draagvlak 

was vanwege het dossier woningbouw. 

Posterenk werd namelijk in 2006 geconfronteerd met 

een woningbouwplan vanuit de Gemeente Voorst waar 

vele protesten op volgden met geen enkel draagvlak. 

Dit alles gaf zoveel discussie vanwege vele tegenge-

stelde belangen dat het gehele Bestuur PBO stopte.  

André werd benaderd voor een bestuursfunctie en 

het resultaat was een nieuw bestuur met André als 

voorzitter.

Enkele hoogtepunten: 
MET ANDRÉ KIJKEN WE TERUG OP ENKELE 

HOOGTEPUNTEN!

GEBIEDSONTWIKKELINGSPROJECT 

LEISURELANDS BUSSLOO

Het door de Gemeente Voorst in 2019 geïnitieerde pro-

ject Gebiedsontwikkeling Leisurelands Bussloo zag er 

aanvankelijk positief uit. Betrokkenheid en participatie 

van diverse stakeholders leken in eerste instantie goed 

geregeld en ook PBO mocht als Dorpsbelangenorgani-

satie actief meedoen in dat ontwikkelproces. 

In de tweede helft van dat traject ontstonden de eerste 

haperingen en het proces werd daardoor stroever en 

gaf een minder open indruk. Toen ook andere stake-

holders een actiever rol gingen spelen en de spelre-

gels veranderd leken te worden was dit aanleiding voor 

PBO, samen met de Dorpsbelangenorganisaties van 

Bussloo en Wilp Achterhoek om krachtiger te participe-

ren. Uiteindelijk was dit eind 2021 voor het College van 

de Gemeente Voorst om het gehele proces te stoppen. 

BEDANKT ALS

VOORZITTER BESTUUR PBO
AndréSpecial
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In de beschreven voorbeelden en karakterschets hebben we geprobeerd om een impressie te geven van 

wat jij betekent voor Posterenk, voor de inwoners, voor de leefbaarheid en het bewaken van het algemeen 

belang van Posterenk. Want dit is en blijft onze opdracht. Ontzettend veel dank voor alles wat jij doet en 

hebt gedaan voor Posterenk en bovenal veel dank voor de wijze waarop wij als bestuur 15 jaar lang van 

jou als mens met je kunde, kracht en diensten hebben mogen genieten. Samen met Ingeborg wensen wij 

je veel kracht toe.

Met een lieve groet, Bestuur PBO en DorpsContactPersoon (DCP)   

Beste Andre
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A1 PERIKELEN

Sinds de aanwezigheid van de A1 kampt 

Posterenk met de negatieve gevolgen daarvan 

zoals de toename van de geluidsoverlast, sterke 

toename van verkeersdrukte en daarmee 

afname van de verkeersveiligheid. Vele jaren 

heeft de hoge geluidsoverlast de woningbouw 

van Posterenk belemmerd en met de komst 

van de Spitsstrook leverde dat uiteindelijk 

een bovenwettelijk scherm op, waardoor ook 

woningbouwmogelijkheden verruimd werden. 

Vanwege de verbreding van de A1 naar tweemaal 

vierbanen hebben de vele PBO gesprekken 

nu een wettelijk geluidsscherm opgeleverd die 

langer (902 meter) en hoger wordt (3 meter).   

AANSTELLING EERSTE DORPS CONTACT 

PERSOON (DCP)

Het was eind 2013 dat een artikel verscheen 

waarin werd uitgelegd dat de dorpen in de Ge-

meente Voorst een beroep konden doen op 

de aanstelling van een DCP, een daadwerkelijk 

betaalde kracht die zich gaat inzetten voor het 

dorp. Het was André’s besluit om hier gebruik 

van te maken en er werd een projectplan 

geschreven met als resultaat dat Posterenk als 

een van de eerste dorpen in 2014 Anita Huis-

man aanstelde als eerste DCP. Anita vervulde 

6 jaren lang deze nieuwe functie en werd 

opgevolgd door Monika klein-Haar Bruntink.  

DE ONTWIKKELING VAN DE DOPP

Eind 2019 werd onder leiding van André 

het besluit genomen te gaan starten met de 

ontwikkeling van een meerjaren Dorpsplan en 

dat leverde een bijzonder boeiend proces op 

met als resultaat dat in mei 2022 het eerste 

exemplaar van het Dorpsplan met als titel 

“Posterenk goed voor elkaar” aan de nieuwe 

Burgemeester Paula Jorritsma werd overhan-

digd. In de aanpak van de DOPP hanteerde 

Posterenk haar inmiddels karaktervolle 

Proactieve methode. Daarin zat overtuigend 

de visie: “Over de ontwikkeling van ons Dorp 

gaan we zelf”.   

DE KARAKTERISTIEKE AANPAK VAN ANDRÉ

Bij het afscheid van André als voorzitter van PBO hebben we als be-

stuur enkele belangrijke karaktereigenschappen van André benoemd 

die mede ertoe hebben bijgedragen dat we vaak, ondanks tegenwind, 

toch succesvol waren en zijn. In de hierboven geschetste voorbeelden 

komt dit overduidelijk naar voren. André weet zich op een authentieke 

en dus geheel eigen wijze in alle situaties te bewegen. Hij weet zich 

te omringen van de juiste en voor die situatie benodigde en uitge-

balanceerde kwaliteiten. Hij staat open voor reflectie en kan dus ook 

flexibel van toon en sfeer veranderen waar dat gewenst is om het doel 

te behalen. 

Met André en het PBO bestuur hebben we vele goede gesprekken 

gevoerd met diverse partijen die ook voor tegenwind zorgden. André 

is een specialist om dan het instrument “HUMOR” op het juiste moment 

in te zetten waardoor een gespannen sfeer even wat genuanceerd en 

gerelativeerd werd. Maar evenzo goed weet hij op het juiste moment 

door te pakken. Het feit dat we al meerdere jaren in een dergelijk 

uitgebalanceerde aanpak. in het PBO bestuur ons werk kunnen doen 

maakt het best ingewikkeld om deze balans nu zonder André als voor-

zitter te vinden. 

Kijken we naar de reden van zijn besluit om nu te stoppen als voorzitter 

dan bloedt ons hart. 

EEN DANKWOORD VAN ANDRÉ

Allereerst gaat mijn dank uit naar het Bestuur en de twee DCP’s waarmee ik de afgelopen 15 jaar 

heb mogen samenwerken in PBO. Ik heb op mijn wijze invulling gegeven aan het voorzitterschap 

en heb daar altijd veel plezier aan beleefd. Ook dank aan de leden van onze Dorpsbelangenorga-

nisatie PBO, vooral ook voor de steun die zij ons gaven. Deze dank geldt ook voor de verschillende 

Colleges van Bestuur van de Gemeente Voorst en haar medewerkers waarmee wij vele malen 

rond de tafel hebben gezeten. Wanneer ik terugkijk wat wij samen allemaal hebben bereikt dan 

voel ik een diepe trots, trots op de resultaten en vooral trots op Posterenk. Tot mijn grote spijt ben 

ik vanwege mijn gezondheid genoodzaakt om nu te stoppen en dat doet mij en Ingeborg veel 

verdriet. Ik wens het PBO en alle Posterenkers het allerbeste voor de toekomst.

André Berenschot  Voorzitter PBO     


